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Protokół nr V/2015 

z obrad V Sesji Rady Gminy Godkowo kadencji 2014-2018 

odbytej dnia 26 marca 2015 roku w sali narad Urzędu Gminy w Godkowie 

 

Ad. pkt 1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad 

 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Mariusz Dziki o godz. 9:00 otworzył V Sesję Rady 

Gminy Godkowo kadencji 2014-2018. Stwierdził jej prawomocność, gdyŜ na stan 15 

Radnych w sesji uczestniczyło 15 Radnych – lista obecności w załączniku nr 1 do niniejszego 

protokołu. 

 

Następnie powitał zebranych:  

- Pana Andrzeja Bondaruka – Wójta Gminy Godkowo, 

- Panią Skarbnik – BoŜenę Makuch, 

- nowozatrudnioną Panią Sekretarz – Izabelę Charmuszko, 

- Radnych Gminy w tym nowo wybranego Pana Kazimierza Tuckiego, 

- Radnych Powiatowych,  

- kierowników jednostek organizacyjnych,  

- Sołtysów, w tym nono wybraną Panią Marlenę Staruch z Ząbrowca i Panią Halinę 

Potrapeluk ze Skowron, 

- oraz pozostałych zgromadzonych. 

Lista obecności zaproszonych na sesję gości stanowi załącznik nr 2 do protokołu.  

Przewodniczący Rady złoŜył Ŝyczenia Sołtysom z okazji obchodzonego dnia 11 marca 

Dnia Sołtysa.          

 

Ad. pkt 2. Odczytanie porządku obrad 

 

Następnie Przewodniczący Rady przedstawił porządek sesji: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Odczytanie porządku obrad. 

3. Podsumowanie wyników wyborów uzupełniających do Rady Gminy przez 

Przewodniczącego Gminnej Komisji Wyborczej, odczytanie obwieszenia Komisarza 

Wyborczego w Elblągu oraz wręczenie Radnemu zaświadczenia o wyborze. 

4. ZłoŜenie ślubowania przez Radnego. 
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5.  Informacja Wójta Gminy z pracy w okresie międzysesyjnym. 

6.  Interpelacje i wnioski Radnych. 

7.  Zapytania mieszkańców gminy. 

8.  Sprawozdanie z działalności Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Godkowie w 2014 

roku. 

9.  Sprawozdanie z działalności Biblioteki Publicznej Gminy Godkowo w 2014 roku. 

10. Sprawozdanie z działalności Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych   

w 2014 roku. 

11.  Podjęcie uchwały Nr V/17/2015 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Godkowo na lata 2015-2018. 

12.  Podjęcie uchwały Nr V/18/2015 w sprawie zmiany budŜetu gminy Godkowo na 2015 

rok. 

13.  Podjęcie uchwały Nr V/19/2015 w sprawie przyjęcia „Programu opieki nad zwierzętami 

bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Godkowo w 

2015 roku. 

14. Odpowiedzi na interpelacje i wnioski. 

15. Przyjęcie protokołu z obrad IV sesji. 

16. Zakończenie obrad. 

 

Radni nie mieli uwag do odczytanego porządku obrad, zatem Przewodniczący 

przeszedł do kolejnego punktu. 

 

Ad. pkt 3. Podsumowanie wyników wyborów uzupełniających do Rady Gminy przez 

Przewodniczącego Gminnej Komisji Wyborczej, odczytanie obwieszenia Komisarza 

Wyborczego w Elblągu oraz wręczenie Radnemu zaświadczenia o wyborze 

 

 Przewodniczący Rady oddał głos dla Przewodniczącego Gminnej Komisji Wyborczej 

Pana Stanisława Walczuka, który podsumował wyniki wyborów uzupełniających do Rady 

Gminy, odczytał obwieszenie Komisarza Wyborczego w Elblągu - załącznik nr 3 do 

protokołu, oraz wręczył Radnemu Kazimierzowi Tuckiemu zaświadczenie o wyborze. 
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Ad. pkt 4.  ZłoŜenie ślubowania przez Radnego 

 

W dalszej części obrad nastąpiło złoŜenie ślubowania przez Radnego Pana Kazimierza 

Tuckiego. Przewodniczący odczytał rotę ślubowania: „Wierny Konstytucji i prawu 

Rzeczypospolitej Polskiej, ślubuję uroczyście obowiązki radnego sprawować godnie, rzetelnie 

i uczciwie, mając na względzie dobro mojej gminy i jej mieszkańców”, a Radny Pan 

Kazimierz Tucki wstał i wypowiedział słowo „ Ślubuję”. 

Przewodniczący Rady pogratulował i stwierdził objęcie mandatu  Radnego Gminy Godkowo. 

 

Ad. pkt 5.  Informacja Wójta Gminy z pracy w okresie międzysesyjnym 

 

Pan Wójt przedstawił informację z pracy w okresie międzysesyjnym zgodnie ze 

sprawozdaniem stanowiącycm załącznik nr 4 do protokołu. 

W końcowej części swojego wystąpienia Wójt złoŜył Sołtysom Ŝyczenia z okazji Dnia 

Sołtysa oraz wręczył upominki. 

 

Ad. pkt 6.  Interpelacje i wnioski Radnych 

 

Przewodniczący Rady poinformował, Ŝe Radni złoŜyli swoje interpelacje do Wójta 

podczas posiedzenia Komisji Rady Gminy. Zapytał, czy ktoś jeszcze z Radnych chciałby 

przedstawić swoje wnioski.  

Radny Kazimierz Tucki poinformował, Ŝe jakiś czas temu Rada Sołecka z Bielicy 

skierowała pismo ws. zjazdu z drogi 513 w kierunku Stary Cieszyn i jak dotąd nie otrzymała 

odpowiedzi. Zapytał co się stało z tym pismem. 

Poprosił takŜe o uwzględnienie wykonania barierki przy drodze na wysokości SP Bielica, jak 

juŜ wkrótce ruszą prace firmy SKANSKA. 

 Radny Pan Jan Buszowecki zapytał dlaczego pięcioro dzieci zostało wyłączonych z 

wyjazdu na basen, mimo, iŜ ich rodziny korzystają z pomocy GOPS i kto podjął taka decyzję.   

 

Ad. pkt 7.  Zapytania mieszkańców gminy 

 

 Pani Urszula Maj Sołtys Osieka poinformowała, Ŝe firma wynajęta przez ENERGĘ do 

usunięcia gałęzi zagraŜających liniom energetycznym dokonała ich ścięcia ale pozostawiła je 

nie sprzątając po sobie. Zaproponowała takŜe dokończenie chodnika w Osieku. 
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 Pani Helena Bogdańska Sołtys Dobrego zgłosiła potrzebę naprawienia drogi bocznej 

w Dobrym koło Pani Myc. 

 Pani Barbara Zadworna Sołtys Plajn poprosiła o przywrócenie tablicy ogłoszeń 

wolnostojącej do miejscowości, która została zabrana w związku z remontem przystanku oraz 

ławeczki na plac zabaw. Poprosiła takŜe o umieszczenie uchwytu na flagę przy przystanku. 

Zapytała dlaczego zaistniała przerwa w wydawaniu Ŝywności i kiedy będzie wydawana 

ponownie. 

 Pan Eugeniusz Drózd zapytał co ustalono na spotkaniu z Panem Przyborskim ws. 

remontu drogi Dobry-Dąbkowo. 

 Pani Stefania Hołowata Sołtys Swędkowa zapytała na jakim etapie jest dokończenie 

chodnika we wsi Swędkowo. Poinformowała takŜe, Ŝe Pan Paweł Senyszyn prosi o naprawę 

drogi do jego domu. Zaproponowała równieŜ w związku z tym, Ŝe nie uchwalono funduszu 

sołeckiego, przydzielenie Sołtysom rocznie 1 000 zł na bieŜącą działalność m.in. na 

zorganizowanie majówki dla mieszkańców. Zapytała takŜe kiedy będą ustawione przystanki 

w Swędkowie. Poinformowała o tym, Ŝe firma, która dokonywała zbiórki mebli pozostawiła 

te zgromadzone przez mieszkańców Swędkowa.  

 Pan Eligiusz Korzeniowski Sołtys Szymbor poprosił o przyspieszenie sprawy 

osadzenia podwyŜszenia dla bocianiego gniazda koło Pana Świstaka, który prosi 

jednocześnie, aby zostało ono umieszczone w większej odległości od jego dachu.  

Pan Korzeniowski zapytał takŜe, czy istnieje moŜliwość podłączenia mieszkania Państwa Byk 

do oczyszczalni przy świetlicy wiejskiej. Podtrzymał równieŜ swój wczesniejszy wniosek        

o spowolnienie ruchu w Szymborach.  

 Pani Marianna Srebrnik Sołtys Burdajn skierowała prośbę do Pani Elwiry Dzikiej o 

przekazanie informacji dla firmy odbierającej szkło z Burdajn, by pozostawiała po sobie 

porządek, gdyŜ kaŜdorazowo po opróŜnieniu pojemnika pozostają porozbijane szkła. Ponadto 

w dalszym ciągu nie został ustawiony śmietnik koło Pana Kuźmicza i nadal jest tam bałagan.  

 Pan Jerzy Szmit Sołtys Miłosnej złoŜył zapotrzebowanie na tablicę ogłoszeń do  

swojej miejscowości.        

 Pan Jaromir Nowak ze Skowron zapytał czy będzie wykonywana strona internetowa  

gminy. Zapytał takŜe dlaczego nie ma numeru do Urzędu Gminy w bazie numerów. 

Zaproponował teŜ, by zmotywować mieszkańców do przygotowania pokoi na wynajem, gdyŜ 

jest to potrzebne na terenie Gminy. MoŜe istnieje moŜliwość, by Gmina pomogła  

mieszkańcom finansowo w tym temacie. 



 5 

Skierował się takŜe do Pani Sołtys Skowron, z uwagą, Ŝe mieszkańcy nie mają wody, a ona 

nie interweniuje i nie zgłasza Ŝadnych problemów na sesji. 

Pani Halina Potrapeluk Sołtys Skowron wyjaśniła, Ŝe jest nowowybranym sołtysem i nie 

zdąŜyła się jeszcze zapoznać z problemami, ale z pewnością to uczyni i postara się je 

rozwiązać.  

 Pan Bogdan Chojecki Sołtys Stojp ponowił swoją prośbę o oznakowanie dojazdu do 

Stojp od strony powiatu braniewskiego. Poprosił takŜe o tablicę ogłoszeń do wsi. Ponowił 

równieŜ wniosek o podłączenie wody do świetlicy w Stojpach.  

Więcej zapytań nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady ogłosił przerwę w obradach 9:40-10:00 

 

Ad. pkt 8. Przedstawienie sprawozdania z działalności Gminnego Ośrodka Pomocy 

Społecznej w Godkowie w 2014 roku 

 

 Przewodniczący Rady Gminy przywitał zebranych po przerwie i poprosił Panią 

Małgorzatę Hurman Kierownik GOPS o przedstawienie sprawozdania z działalności 

Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Godkowie w 2014 roku. Pani Hurman 

zaprezentowała sprawozdanie zgodnie z załącznikiem nr 5 do niniejszego protokołu.  

 

Ad. pkt 9. Sprawozdanie z działalności Biblioteki Publicznej Gminy Godkowo                

w 2014 roku. 

 

Przewodniczący podziękował Pani Hurman za wystąpienie, po czym poprosił               

o zabranie głosu przez Panią Justynę Drzewiecką - Mały w celu przedstawienia sprawozdania 

z działalności Biblioteki w 2014 roku.  

Pani Drzewiecka w zastępstwie za Panią Kierownik Annę Korzeniowska przedstawiła 

sprawozdanie stanowiące załącznik nr 6 do niniejszego protokołu. 
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Ad. pkt 10 Sprawozdanie z działalności Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych  w 2014 roku 

 

Przewodniczący Rady podziękował Pani Drzewieckiej za wystąpienie, po czym 

poprosił Panią Joannę Kubiak Przewodniczącą GKRPA o sprawozdanie z działalności 

Komisji w 2014. r.   

Pani Kubiak przedstawiła sprawozdanie zgodnie z załącznikiem stanowiącym załącznik nr 7 

do niniejszego protokołu.  

 

Ad. pkt 11.  Podjęcie uchwały Nr V/17/2015 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Godkowo na lata 2015-2018 

 

Przewodniczący Rady poinformował, Ŝe uchwałę omówiono na wspólnym 

posiedzeniu Komisji, po czym poprosił Wiceprzewodniczącego o odczytanie projektu 

uchwały. Wiceprzewodniczący Rady odczytał projekt uchwały w sprawie zmiany 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Godkowo na lata 2015-2018. Przewodniczący 

Rady poddał projekt pod głosowanie, w wyniku którego został przyjęty 14 głosami „za”, przy 

1 głosie wstrzymującym jako: 

 

UCHWAŁA NR V/17/2015 - stanowiąca załącznik nr 8 do protokołu 

 

W głosowaniu nad powyŜszą uchwałą udział wzięło 15 radnych. 

 

Ad. pkt 12. Podjęcie uchwały Nr V/18/2015 w sprawie zmiany budŜetu gminy Godkowo 

na 2015 rok 

 

Przewodniczący Rady poinformował, Ŝe uchwałę omówiono na wspólnym 

posiedzeniu Komisji, po czym poprosił Wiceprzewodniczącego o odczytanie projektu 

uchwały. Wiceprzewodniczący Rady odczytał projekt uchwały w sprawie zmiany budŜetu 

gminy Godkowo na 2015 rok. Przewodniczący Rady poddał projekt pod głosowanie,              

w wyniku którego został przyjęty 14 głosami „za”, przy 1 głosie wstrzymującym jako: 

 

 UCHWAŁA Nr V/18/2015 - stanowiąca załącznik nr 9 do protokołu 
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W głosowaniu nad powyŜszą uchwałą udział wzięło 15 radnych. 

 

Ad. pkt 13. Podjęcie uchwały Nr V/19/2015 w sprawie przyjęcia „Programu opieki nad 

zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy 

Godkowo w 2015 roku 

 

Przewodniczący Rady poinformował, Ŝe uchwałę omówiono na wspólnym 

posiedzeniu Komisji, po czym poprosił Wiceprzewodniczącego o odczytanie projektu 

uchwały. Wiceprzewodniczący Rady odczytał projekt uchwały w sprawie zmiany budŜetu 

gminy Godkowo na 2015 rok. Przewodniczący Rady poddał projekt pod głosowanie,              

w wyniku którego został przyjęty 15 głosami „za” jako: 

 

UCHWAŁA Nr V/19/2015 - stanowiąca załącznik nr 10 do protokołu 

 

W momencie głosowania nad uchwałą w sesji brało udział 15 radnych.  

 

 

Ad. pkt 14. Odpowiedzi na interpelacje, wnioski i zapytania 

 

  Wójt podziękował Sołtysom za aktywne zgłaszanie problemów swoich miejscowości. 

Zasugerował takŜe, Ŝe problemy moŜna zgłaszać w okresie pomiędzy sesjami nawet 

telefonicznie. Poinformował teŜ, Ŝe na część pytań odpowiedzi udzielą kierownicy referatów. 

Wiele problemów zgłoszono juŜ podczas zebrań wiejskich i są one sukcesywnie 

rozwiązywane. Część pytań pojawiających się na sesji dotyczy dróg powiatowych, na które 

powinien odpowiadać Pan Przyborski lub kierownik z Zarządu Dróg. Zasugerował 

jednocześnie Przewodniczącemu potrzebę zaproszenia raz na kwartał kogoś z Zarządu Dróg 

Powiatowych.  

  Następnie przeszedł do udzielenia odpowiedzi na zapytanie Pana Buszoweckiego. 

Wyjaśnił, Ŝe na posiedzeniu komisji poruszono ten temat. Gmina udzieliła dofinansowania do 

tych wyjazdów, natomiast rekrutacją dzieci zajęła się szkoła, w związku z tym na to pytanie 

powinien odpowiedzieć Pan Dyrektor Białobrzewski. 

  Odpowiadając na problem wycinki gałęzi w Osieku Wójt wyjaśnił, Ŝe firma usunęła 

zagraŜające liniom gałęzie, natomiast w gestii właścicieli działek jest ich uprzątnięcie. 
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  Odnośnie tablic ogłoszeniowych Wójt wyjaśnił, Ŝe na chwilę obecną nie ma tablic, ale 

zostaną wykonane i zamontowane w tych miejscowościach, gdzie ich brakuje.  

  Przystanki autobusowe będą zamontowane, gdy pracownicy interwencyjni przygotują 

odpowiednio podłoŜe. Środki w budŜecie są zabezpieczone na ten cel.     

  W sprawie remontu drogi Dobry-Dąbkowo Wójt wyjaśnił, Ŝe prace doraźne będą 

wykonywane, natomiast na gruntowny remont tej drogi na obecną chwilę gminy nie stać. 

  Dalszych odpowiedzi na pytania mieszkańców udzieliła Kierownik Referatu GKŚ 

Pani Elwira Dzika. Zaczęła od  udzielenia odpowiedzi na pytanie Radnego Pana Kazimierza 

Tuckiego. Wyjaśniła, Ŝe Rada Sołecka w Bielicy złoŜyła pismo w marcu ubiegłego roku         

o pozostawienie zjazdu z drogi 513 po starym śladzie i zlikwidowania nowo wytyczonego 

zjazdu. Sprawa ta została skierowana do Zarządu Dróg Wojewódzkich w Olsztynie. 

Poinformowała, Ŝe wniosek ten został rozpatrzony jednak negatywnie i odczytała odpowiedź 

z Zarządu Dróg Wojewódzkich – załącznik nr 11 do protokołu.  

 Wyjaśniła równieŜ, Ŝe korespondencja z Zarządem Dróg Wojewódzkich była bogata w 

ubiegłym roku, jednak większość wniosków rozpatrzono negatywnie, ze względu na to, Ŝe 

prace były juŜ mocno zaawansowane. Wnioski naleŜy składać wcześniej na etapie 

projektowania podczas konsultacji społecznych, z których jednak mało kto korzysta.  

  W uzupełnieniu wypowiedzi Wójta odnośnie ścinania gałęzi przez firmę wynajętą 

przez Energę Pani Dzika dodała, Ŝe w momencie podpisywania oświadczeń były dwie opcje 

do wyboru, z których jedna zakładała, Ŝe Energa wycina gałęzie i sprząta i druga zakładająca 

wycięcie gałęzi przez Energę i pozostawienie do uprzątnięcia przez właścicieli gruntów. Z 

pewnością właściciele nieruchomości wybrali opcję druga stad gałęzie pozostały do 

sprzątnięcia przez właścicieli posesji. 

  Odnośnie chodnika w Osieku wyjaśniła, Ŝe remont w ubiegłym roku wykonany był po 

śladzie istniejącego tam wcześniej chodnika. Wykonanie jego kontynuacji wymaga 

utworzenia nowej dokumentacji, co wiąŜe się z kosztami. To zadanie nie będzie realizowane. 

  Drogi do Pana Senyszyna i droga boczna w Dobrym zostaną poddane oględzinom        

i zapadnie decyzja jakiego materiału uŜyć w celu poprawienia ich stanu.  

  Odnośnie chodnika w Swędkowie – w październiku ubiegłego roku podpisane zostało 

porozumienie o kontynuacji budowy chodnika. Gmina będzie partycypowała w kosztach, 

jednak procedura związana z projektem i wszelkimi uzgodnieniami trwa kilka miesięcy więc 

naleŜy uzbroić się w cierpliwość.     

 W sprawie prowadzonej zbiórki elektrośmieci i odpadów wielkogabarytowych Pani 

Elwira Dzika przyznała, Ŝe nie wyszło to najlepiej, gdyŜ PUK Pasłęk nie odebrał wszystkich 
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odpadów w umówionym terminie. Z miejscowości Podągi, Skowrony, Swędkowo, Godkowo 

odpady zostały odebrane w późniejszym czasie. Wielkogabaryty pozostawione w Sędkowie 

takŜe zostaną zgłoszone do odebrania dla PUK Pasłęk. Takie akcje prowadzone są raz lub 

dwa razy do roku w zaleŜności od potrzeb.  

Zostanie takŜe zgłoszone dla PUK potrzeba poświęcenia większej uwagi przy opróŜnianiu 

pojemników zbiórki selektywnej, by pozostawał po tym porządek.  

 Platforma bociania w Szymborach została zgłoszona do Rejonu w Braniewie. NaleŜy 

mieć na uwadze, Ŝe ENERGA montuje platformy dla istniejących gniazd, które zagraŜają 

liniom energetycznym, nie zapraszając szczególnie bocianów na własne słupy.  

Odnośnie progów zwalniających w Szymborach prowadzono rozmowy z Zarządem 

Dróg Powiatowych i nie znaleziono podstaw do ich umieszczenia, wniosek ten został 

negatywnie rozpatrzony.  

 Na sugestię Pani Hołowatej ze Swędkowa odnośnie przyznania 1 000 zł dla kaŜdego 

sołectwa odpowiedziała Pani Skarbnik, Ŝe Ŝadna ustawa nie przewiduje takiej formy 

finansowania.  Ponadto w ramach funduszu sołeckiego takŜe nie moŜna byłoby sfinansować 

tzw. konsumpcji, gdyŜ nie słuŜy to poprawie jakości Ŝycia mieszkańców.    

 Odnośnie wydawania Ŝywności wyjaśnień udzieliła Kierownik GOPS Pani Hurman, 

która poinformowała, Ŝe najprawdopodobniej w maju uruchomiony zostanie program pomocy 

Ŝywnościowej. Wcześniej będzie ogłoszony na nowo nabór wniosków.  

 Wójt uzupełnił jeszcze wypowiedzi informując Panią Zadworną, Ŝe ławeczka na plac 

zabaw zostanie przewieziona w odpowiednim czasie, jak równieŜ uchwyt na flagę.  

Oznakowanie dojazdu do Stojp zostanie przekazane dla Starosty Braniewskiego podczas 

spotkania zaplanowanego na 30.03.2015 r.  

Jest przymiarka do załoŜenia strony internetowej Gminy jednak wiąŜe się to z kosztami, moŜe 

uda się pozyskać sponsorów, którzy zechcą się reklamować.  

Odnośnie pokoi gościnnych – jest to sugestia dla mieszkańców posiadających nadwyŜkę 

pokoi, którzy chcieliby przyjąć gości pod swój dach.  

Wójt poinformował równieŜ, Ŝe w BIP umieszczony jest numer telefonu do Urzędu, więc nie 

rozumie sugestii Pana Nowaka.  

Pan Nowak wyjaśnił, Ŝe chodziło mu o bazę numerów.  

 Odnośnie podłączenia Pana Byk z Szymbor do oczyszczalni przy świetlicy Wójt 

wyjaśnił, Ŝe w momencie podłączania oczyszczalni do świetlicy Państwo Byk nie wyraŜali  

chęci podłączenia własnego mieszkania.  
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Wójt poinformował, Ŝe niebawem zostanie zamknięty sklep GS w Szymborach. Gmina 

chciałaby nadal wynająć ten lokal na potrzeby handlowe i wówczas trzeba będzie  zapewnić 

wszelkie sanitariaty zgodnie z wymogami sanepidu. Mieszkańcy chcieliby, Ŝeby sklep nadal 

istniał. Być moŜe będzie jednak działał na innych zasadach - prywatnie.    

 Pani Elwira Dzika odniosła się jeszcze do usytuowania barier przy SP Bielicy. 

Poinformowała, Ŝe będzie wystosowane pismo w tej sprawie do Zarządu Dróg 

Wojewódzkich.  

 

Ad. pkt 15. Przyjęcie protokołu z obrad IV sesji 

 

Protokół z obrad IV sesji został udostępniony Radnym do zapoznania się. Następnie 

Przewodniczący Rady poddał protokół pod głosowanie, w wyniku którego został przyjęty 

jednogłośnie 15 głosami „za”. 

 

Ad. pkt 16. Zakończenie obrad 

 

Więcej wniosków oraz pytań nie było, więc Przewodniczący Rady Gminy ok. godz. 

11:00 zakończył obrady V Sesji VII kadencji Rady Gminy Godkowo. 

Podziękował wszystkim za przybycie. 

 

 

Protokołowała        Przewodniczył 

Joanna Kubiak      Przewodniczący Rady Gminy 

                   Mariusz Dziki 


